
КРЕМЕНЧУЦЬКА МІСЬКА РАДА  
ПОЛТАВСЬКОЇ ОБЛАСТІ 

 
ПРОТОКОЛ 

пленарного засідання дванадцятої  сесії  
Кременчуцької міської ради VIІ скликання 

 
 

м. Кременчук       26 липня 2016 року 
         Велика зала міської ради 
         11:00 год. 
 

Президія сесії: 
 
 
Малецький В.О.  – міський голова  
Гриценко Ю.В. – секретар міської ради 
  
 

Головуючий на пленарному засіданні дванадцятої сесії міської ради VII 
скликання міський голова Малецький Віталій Олексійович. 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 

Шановні депутати, присутні! 
  

На 49-ому році життя, коли Олег Мейданович був сповнений сил і 
енергії, 26 липня 2014 року обірвалося життя міського голови. Було скоєно 
вбивство Олега Мейдановича Бабаєва. Ця трагедія сколихнула не тільки 
громадян нашого міста, а й усю Україну. 

Зробити Кременчук найкращим містом України – таку мрію мав 
Олег Мейданович. Місто з кожним днем розквітало на очах у 
кременчужан. Сьогодні ми продовжуємо його мрію. 

Прошу вшанувати пам'ять Олега Мейдановича хвилиною мовчання. 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 

Оголосив реєстрацію депутатів та нагадав, що засідання дванадцятої сесії 
міської ради проводиться з використанням електронної системи голосування 
«РАДА - В». 

 
Просив секретаріат (Проценко Зінаїда Валеріївна, Головко Валентина 

Данилівна, Почтовюк Андрій Борисович), лічильну комісію (Лозовик Дмитро 
Борисович, Таценюк Віталій Дмитрович, Гордєєва Валентина Яківна, Іванян 



Геннадій Михайлович, Угніч Григорій Анатолійович, Костромінов Сергій 
Анатолійович, Шибашов Володимир Вікторович) бути готовими до роботи. 
 
 Загальний склад Кременчуцької міської ради 42 депутати (+ міський 
голова). Прибуло та зареєструвалось 31 депутат. Необхідний кворум для 
проведення сесії є. Після реєстрації депутати заходили до зали.  
  
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Запропонував голосувати за відкриття сесії. 
 

Голосували: «за» - 31 
  «утрималось» - 0 
  «проти» - 0 
  «не голосувало» - 2 
 

Оголосив ХІІ сесію Кременчуцької міської ради відкритою. 
 

(Звучав Гімн України) 
 
Малецький В.О. – міський голова 

 
 На пленарне засідання ХІІ сесії Кременчуцької міської ради VII скли-
кання запрошені: депутат Верховної Ради України, депутати обласної ради, 
члени виконавчого комітету Кременчуцької міської ради, керівник Кремен-
чуцької місцевої прокуратури, начальник Кременчуцького міського відділу ГУ 
НП в Полтавській області, начальник Управління патрульної поліції в м. Кре-
менчуці, начальник управління СБУ м. Кременчука в Полтавській області, 
начальник Кременчуцького міськрайонного відділу Управління державної 
служби України з НС у Полтавській області, Єпископ Кременчуцький і 
Лубенський Владика Ніколай, Благочинний Кременчуцького округу УПЦ КП 
протоієрей отець Володимир, керівники структурних підрозділів виконавчого 
комітету Кременчуцької міської ради, акредитовані засоби масової інформації, 
громадськість міста. 

 
 

СКЛАД 
секретаріату Кременчуцької міської ради Полтавської області  

VII скликання 
 
 
1. Проценко Зінаїда Валеріївна   – від фракції «Поруч» 
 
2. Головко Валентина Данилівна  – від фракції «Рідне місто 
 



3. Почтовюк Андрій Борисович  – від фракції політичної партії  
   «Блок Петра Порошенка 
   «СОЛІДАРНІСТЬ» 
 

 
СКЛАД 

лічильної комісії Кременчуцької міської ради Полтавської області 
VII скликання 

 
 

1. Лозовик Дмитро Борисович   – від фракції політичної партії  
   «Блок Петра Порошенка 
   «СОЛІДАРНІСТЬ» 

 
2. Таценюк Віталій Дмитрович   – від фракції «Батьківщина» 
 
3. Гордєєва Валентина Яківна   – від фракції політичної партії 

   «Об’єднання «САМОПОМІЧ» 
 
4. Іванян Геннадій Михайлович  – від фракції «Опозиційний блок» 
 
5. Костромінов Сергій Анатолійович – від фракції політичної партії 

   «Радикальна партія Олега Ляшка» 
 
6. Піддубна Оксана Миколаївна  – від фракції «УКРОП» 
 
7. Угніч Григорій Анатолійович   – від фракції «Поруч» 
 
8. Шибашов Володимир Вікторович – від фракції «Рідне місто 
 
 
Малецький В.О. - міський голова 
 

Поздоровив  депутатів, які відсвяткували свій день народження в період 
між пленарними засіданнями: 
 
- Мосієнко Олена Вікторівна – відсвяткувала день народження 03 липня  
(1995 р.); 
 
- Литвиненко Максим Валерійович – відсвяткував день народження 06 липня 
– 40 років (1976 р.); 
 
- Іванян Геннадій Михайлович – відсвяткував день народження 14 липня 
(1970 р.); 
 



- Головко Валентина Данилівна – відсвяткувала день народження 21 липня 
(1952 р.); 
 
- Кальченко Олександр Вікторович – святкує свій день народженя сьогодні 
26 липня (1973 р.). 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Згідно з розпорядженням від 12.07.2016 № 231-Р «Про скликання ХII сесії 
Кременчуцької міської ради Полтавської області VII скликання»  виносяться 
такі питання: 
 
1. Про звернення до Кабінету Міністрів України та Міністерства оборони 
України щодо виділення коштів на фінансування військової частини А 1546 
Збройних Сил України та військової частини 3059 Національної гвардії 
України. 
 
Доповідає: Роженко О.А. – депутат міської ради від фракції «Рідне місто» 
 
2. Про звернення депутатів Кременчуцької міської ради до Кабінету Міністрів 
України та Державної екологічної інспекції України. 
 
Доповідає: Федюн О.М. – начальник відділу екологічної безпеки  
 
3. Про заслуховування інформації начальника Управління патрульної поліції в 
м. Кременчуці департаменту патрульної поліції про стан охорони громадського 
порядку, злочинності та результати діяльності на території м. Кременчука. 
 
Інформує: Деркач В.В. – начальник Управління патрульної поліції  
 
4. Про заслуховування звітів заступників міського голови. 
 
Доповідають: Пелипенко В.М. – перший заступник міського голови 
                        Неіленко Т.Г. – заступник міського голови – начальник фінансо- 
                                                   вого управління  
                        Декусар В.В. -        заступник міського голови 
                        Кравченко Д.В.-     заступник міського голови 
                        Усанова О.П. -        заступник міського голови 
                        Проценко Р.О.-       заступник міського голови 
 
5. Про внесення змін до показників міського бюджету на 2016 рік. 
 
Доповідає: Неіленко Т.Г. – заступник міського голови – начальник фінансового 
                                              управління 
 



6. Про  затвердження  рішень виконавчого комітету Кременчуцької  міської   
ради від 04.07.2016 № 595. 
 
Доповідає:Воловик М.Л. – начальник КВП «Кременчуцьке міське управління 
                                              капітального будівництва» 
  
7. Про затвердження Положення про порядок формування та затвердження 
списку присяжних та народних засідателів районних судів міста Кременчука та 
затвердження складу комісії з формування списку присяжних та народних 
засідателів районних судів міста Кременчука. 
 
Доповідає: Мирошніченко В.В. – начальник юридичного управління 
 
8. Про затвердження проміжного ліквідаційного балансу Автозаводської 
районної у місті Кременчуці ради, що ліквідується. 
 
Доповідає: Щербіна О.О. – в.о. начальника управління міського майна 
 
9. Про затвердження статутів окремих комунальних навчальних закладів в 
новій редакції. 
 
Доповідає: Москалик Г.Ф. – директор департаменту освіти 
 
10. Про внесення змін до рішення Кременчуцької міської ради Полтавської 
області від 22 грудня 2015 року «Про затвердження Програми соціального 
забезпечення та соціального захисту населення м. Кременчука «Турбота» на 
2016 рік». 
 
Доповідає: Поляков В.Ю. – директор департаменту праці, соціального захисту 
                                              населення та питань АТО 
 
11. Про затвердження міської Програми «Надання фінансової допомоги 
кременчуцьким громадським волонтерським організаціям в АТО на 2016-2017 
роки». 
 
Доповідає: Павленко Г.М. – депутат міської ради 
 
12. Про внесення змін до рішення Кременчуцької міської ради Полтавської 
області від 22 грудня 2015 року «Про затвердження Програми оздоровлення та 
відпочинку дітей м. Кременчука на 2016 – 2020 роки». 
 
Доповідає: Заводчікова Н.Г. – начальник управління у справах сім'ї, дітей та 
                                                    молоді 
 
13. Про затвердження Програми санітарного очищення міста Кременчука на 
2016 рік. 
 
Доповідає: Москалик І.В. – начальник УЖКГ 



14. Про затвердження Програми утримання міських кладовищ м. Кременчука 
на 2016 рік. 
 
Доповідає: Москалик І.В. – начальник УЖКГ 
 
15. Про надання доручення КП «Квартирне управління» брати участь у зборах 
співвласників багатоквартирного будинку від імені Кременчуцької міської ради 
Полтавської області як власника житлових та нежитлових приміщень 
комунальної власності територіальної громади міста Кременчука. 
 
Доповідає: Москалик І.В. – начальник УЖКГ 
 
16. Про надання згоди на передачу житлового будинку № 9 по вул. Гвар-
дійській з балансу КГЖЕП «Автозаводське» на баланс об'єднання 
співвласників багатоквартирного будинку «ГВАРДІЙСЬКА 9». 
 
Доповідає: Москалик І.В. – начальник УЖКГ 
 
17. Про надання згоди на передачу житлового будинку № 26 по вул. Східній з 
балансу КГЖЕП «Автозаводське» на баланс об'єднання співвласників 
багатоквартирного будинку «СХІДНА 26». 
 
Доповідає: Москалик І.В. – начальник УЖКГ 
 
18. Про надання згоди на передачу житлового будинку № 27 по вул. Тараса 
Бульби з балансу КГЖЕП «Автозаводське» на баланс об'єднання співвласників 
багатоквартирного будинку «ТАРАСА БУЛЬБИ 27». 
 
Доповідає: Москалик І.В. – начальник УЖКГ 
 
19. Про надання згоди на передачу житлового будинку № 42 по проспекту Лесі 
Українки з балансу КГЖЕП «Автозаводське» на баланс об'єднання 
співвласників багатоквартирного будинку «ЛЕСІ УКРАЇНКИ Б.42». 
 
Доповідає: Москалик І.В. – начальник УЖКГ 
 
20. Про надання згоди на передачу житлового будинку № 51 по провулку 
Героїв Бреста з балансу КГЖЕП «Автозаводське» на баланс об'єднання 
співвласників багатоквартирного будинку «ГЕРОЇВ БРЕСТУ, 51». 
 
Доповідає: Москалик І.В. – начальник УЖКГ 
 
21. Про надання згоди на передачу житлового будинку № 65 по вул.Троїцькій з 
балансу КГЖЕП «Автозаводське» на баланс об'єднання співвласників 
багатоквартирного будинку 65, ВУЛ.ТРОЇЦЬКА. 
 
Доповідає: Москалик І.В. – начальник УЖКГ 



22. Про початок роботи по розробці містобудівної документації міста Кре-
менчука. 
 
Доповідає: Волощенко О.Г. – начальник управління містобудування та архітек- 
                                                   тури 
 
23. Про надання дозволу на розроблення проектів землеустрою щодо 
відведення земельних ділянок громадянам в м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
 
24. Про надання дозволу на розроблення технічних документацій із 
землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж земельних ділянок в натурі 
(на місцевості) юридичним та фізичним особам в м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
 
25. Про припинення права користування земельними ділянками. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
 
26. Про передачу земельних ділянок у власність громадянам в м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
 
27. Про надання, вилучення та оформлення земельних ділянок в оренду в               
м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
 
28. Про поновлення договорів оренди земельних ділянок. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
 
29. Про надання земельних ділянок в постійне користування в м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
 
30. Про надання згоди на встановлення земельних сервітутів у м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
 
31. Про внесення змін до рішень органів місцевого самоврядування в           
м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
 



32. Про надання дозволу на проведення експертної грошової оцінки земельної 
ділянки несільськогосподарського призначення для продажу із земель кому-
нальної власності в м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
 
33. Про продаж земельної ділянки несільськогосподарського призначення в                   
м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
 
34. Про внесення змін до рішення Кременчуцької міської ради Полтавської 
області від 23 грудня 2015 року «Про затвердження Програми реалізації 
Основних напрямів земельної реформи на 2016 рік в м. Кременчуці». 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
 
35. Про внесення змін і доповнень до рішення Кременчуцької міської ради від 
22 грудня 2015 року «Про затвердження «Програми охорони довкілля в місті 
Кременчуці на період 2016 – 2020 роки» («Довкілля – 2020»). 
 
Доповідає: Федюн О.М. – начальник відділу екологічної безпеки  
 
36. Про внесення змін до рішення міської ради від 23 лютого 2016 року «Про 
виділення коштів за рахунок залишку бюджетних коштів спеціального фонду 
міського бюджету станом на 01.01.2016 року». 
 
Доповідає: Федюн О.М. – начальник відділу екологічної безпеки  
 
37. Про внесення змін до рішення міської ради від 29 березня 2016 року «Про 
затвердження комплексної програми розвитку комунального медичного 
підприємства «Лікарня Придніпровська» на 2016-2018 роки». 
 
Доповідає: Середа М.В – начальник управління охорони здоров'я 
 
38. Різне. 
 

Запропоновано проект порядку денного ХІІ сесії міської ради прийняти за 
основу. 

 
Голосували: «за» - 35 

  «утрималось» - 0 
  «проти» - 0 
  «не голосувало» - 2 

 
 



Малецький В.О. – міський голова 
 
 Оголосив зміни до порядку денного. 
 З метою забезпечення соціального захисту населення, дотримання 
Конституції України, основних принципів державного регулювання цін і 
тарифів на житлово-комунальні послуги для населення, недопущення 
загострення суспільної напруги серед населення, голова депутатської фракції 
ВО «Батьківщина» Головач О.Л. та депутат міської ради від фракції «Рідне 
місто» Головко В.Д. пропонують включити додатково до порядку денного 
проект рішення і розглянути його першим питанням: 
 
1. Про встановлення мораторію (заборони) на введення з 01 липня 2016 
року в дію підвищених цін і тарифів для населення на житлово – 
комунальні послуги в місті Кременчуці. 
 
Доповідає: Головач О.Л. – голова фракції ВО «Батьківщина» 
Співдоповідач: Головко В.Д. – депутат міської ради від фракції «Рідне місто» 
  (Проект рішення розглянуто на депутатських комісіях ) 

 
Голосували: «за» - 32 

  «утрималось» - 0 
  «проти» - 0 
  «не голосувало» - 6 

(включено до порядку денного) 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Повідомив, що під час розгляду матеріалів на засіданнях депутатських  
комісій, надійшли наступні зміни до проекту порядку денного. 
 
       Розглянувши звернення фізичних та юридичних осіб, управління земельних 
ресурсів пропонує включити  додатково до порядку денного проекти рішень: 
 
2. Про надання дозволу на розроблення проектів землеустрою щодо 
відведення земельних ділянок в м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
  (Проект рішення розглянуто на комісіях) 
 

Голосували: «за» - 33 
 «утрималось» - 0 
 «проти» - 0 
 «не голосувало» - 5 

(включено до порядку денного) 
 



3. Про зміну цільового призначення земельних ділянок в м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
  (Проект рішення розглянуто на комісіях) 
 

Голосували: «за» - 33 
 «утрималось» - 0 
 «проти» - 0 
 «не голосувало» - 5 

(включено до порядку денного) 
 
4. Про надання згоди на поділ та об'єднання земельних ділянок в м. Кре-
менчуці 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
  (Проект рішення розглянуто на комісіях) 

 
Голосували: «за» - 33 

 «утрималось» - 0 
 «проти» - 0 
 «не голосувало» - 5 

(включено до порядку денного) 
 

За пропозицією робочої групи, з метою надання матеріально-технічної 
допомоги підрозділам, які беруть участь в АТО, управління з питань 
надзвичайних ситуацій та цивільного захисту населення пропонує включити 
до порядку денного додатково проект рішення: 
 
5. Про закупівлю та передачу матеріально-технічних засобів підрозділам, 
які беруть участь в АТО. 
 
Доповідає: Киричейко С.П. – начальник управління з питань надзвичайних 
                                                   ситуацій та цивільного захисту населення 
 

Голосували: «за» - 37 
 «утрималось» - 0 
 «проти» - 0 
 «не голосувало» - 1 

(включено до порядку денного) 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Запропонував включити депутатські запити до порядку денного і 
прийняти в цілому порядок денний. 

 



Порядок денний та регламент роботи  
ХІІ сесії Кременчуцької міської ради: 

 
1. Депутатський запит щодо підтримки проекту рішення стосовно запровад-
ження мораторію на введення в дію з 01 липня 2016 року підвищених цін і 
тарифів для населення на житлово-комунальні послуги в м. Кременчуці. 
 
Інформує: Головко В.Д. – депутат міської ради від фракції «Рідне місто» 
(5 хв.) 
 
2. Депутатський запит щодо надання роз’яснень стосовно економічного 
обґрунтування та узгодження діючих норм водоспоживання для потреб 
населення в м. Кременчуці та затвердження у місячний термін норм питного 
водопостачання для населення, зазначених у запиті. 
 
Інформує: Гордєєва В.Я. – депутат міської ради від фракції «Об’єднання            
(5 хв.)                                             «САМОПОМІЧ» 
 
3. Депутатський запит щодо створення тимчасової контрольної комісії ради з 
метою перевірки формування та процедури погодження цін і тарифів на 
житлово-комунальні послуги в м. Кременчуці. 
 
Інформує: Піддубна О.М. – депутат міської ради від фракції УКРОП 
(5 хв.) 
 
4. Депутатський запит щодо відшкодування міським головою Малецьким В.О. 
територіальній громаді міста Кременчука грошових коштів.  
 
Інформує: Піддубна О.М. – депутат міської ради від фракції УКРОП 
(5 хв.) 
 
5. Депутатський запит про прийняття та направлення звернення до Президента 
України, Кабінету Міністрів України та Верховної Ради України щодо внесення 
змін до Бюджетного кодексу України в частині розподілу екологічного податку 
між бюджетами всіх рівнів у рамках реалізації концепції реформування органів 
місцевого самоврядування та децентралізації влади. 
 
Інформує: Піддубна О.М. – депутат міської ради від фракції УКРОП 
(5 хв.) 
 
6. Депутатський запит про прийняття та направлення звернення до Президента 
України, Кабінету Міністрів України та Верховної Ради України щодо внесення 
змін до Бюджетного кодексу України в частині розподілу акцизного податку на 
нафтопродукти між Державним та місцевими бюджетами у рамках реалізації 



концепції реформування органів місцевого самоврядування та децентралізації 
влади. 
 
Інформує: Піддубна О.М. – депутат міської ради від фракції УКРОП 
(5 хв.) 
 
7. Депутатський запит щодо збільшення розміру одноразової грошової допо-
моги мобілізованим учасникам АТО з суми 1 000 грн. до суми від 3 000 грн. 
 
Інформує: Павленко Г.М. – депутат міської ради від фракції «Об’єднання            
(5 хв.)                                           «САМОПОМІЧ» 
 
8. Депутатський запит щодо збільшення кількості безкоштовних путівок на 
оздоровлення дітей учасників бойових дій та учасників АТО. 
 
Інформує: Павленко Г.М. – депутат міської ради від фракції «Об’єднання            
(5 хв.)                                           «САМОПОМІЧ» 
 
9. Депутатський запит щодо невиконання у визначений термін авторського 
депутатського запиту, підтриманого 30.06.2016 на пленарному засіданні 10 с.        
7 скл. стосовно ініціювання перевірки уповноваженими органами підпри-
ємницької діяльності суб’єктів господарювання, які здійснюють сезонні 
пасажирські перевезення до окупованої території Кримського півострова з 
Кременчука та розповсюджують відповідну рекламну продукцію по місту. 
 
Інформує: Павленко Г.М. – депутат міської ради від фракції «Об’єднання            
(5 хв.)                                           «САМОПОМІЧ» 
 
10. Депутатський запит про прийняття та направлення звернення до Верховної 
Ради України щодо зменшення тарифів на житлово-комунальні послуги та 
створення і застосування будь-яких інструментів для пошуку виходу із 
тарифної кризи. 
 
Інформує: Павленко Г.М. – депутат міської ради від фракції «Об’єднання            
(5 хв.)                                           «САМОПОМІЧ» 
 
11. Депутатський запит щодо підтримки звернення Верховної Ради України до 
Всесвятості Варфоломія, Архієпископа Константинополя і Нового Риму, 
Вселенського Патріарха стосовно надання автокефалії Православній Церкві в 
Україні; щодо перегляду на відповідність чинному законодавству прийнятих 
рішень Кременчуцької міської ради стосовно надання дозволів Українській 
Православній Церкві (Московського патріархату) на розроблення технічної 
документації (проекту) на будівництво у прибережно-захисній смузі р.Дніпро 
собору в м. Кременчуці. 
 



Інформує: Павленко Г.М. – депутат міської ради від фракції «Об’єднання            
(5 хв.)                                           «САМОПОМІЧ» 
 
12. Депутатський запит щодо дотримання термінів будівництва теплогенеру-
ючих потужностей в мікрорайоні Раківка Крюківського району у м. Кремен-
чук. 
 
Інформує: Плескун О.В. – депутат міської ради від фракції «Рідне місто» 
(5 хв.) 
 
13. Депутатський запит щодо вирішення екологічних проблем у місті Кремен-
чуці. 
 
Інформує: Павленко Г.М. – депутат міської ради від фракції «Об’єднання            
(5 хв.)                                           «САМОПОМІЧ» 
 
14. Депутатський запит щодо проведення службового розслідування (пе-
ревірки) законності дій працівників Державної фіскальної служби України в 
Полтавській області і виконання ними службових повноважень під час обшуку 
на підприємстві ТОВ «Телекомунікаційна компанія «ЛІНК ТЕЛЕКОМ» у              
м. Кременчуці. 
 
Інформує: Порицький М.М. – депутат міської ради від фракції «Опозиційний  
(5 хв.)                                           блок» 
 
15. Про встановлення мораторію (заборони) на введення з 01 липня 2016 року в 
дію підвищених цін і тарифів для населення на житлово – комунальні послуги в 
місті Кременчуці. 
 
Доповідає: Головач О.Л. – голова фракції ВО «Батьківщина» 
Співдоповідач: Головко В.Д. – депутат міської ради від фракції «Рідне місто» 
(15 хв.) 

 
16. Про звернення до Президента України, Кабінету Міністрів України та 
Міністерства оборони України щодо виділення коштів на фінансування 
військової частини А 1546 Збройних Сил України та військової частини 3059 
Національної гвардії України. 
 
Доповідає: Роженко О.А. – депутат міської ради 
(10 хв.) 
 
17. Про звернення депутатів Кременчуцької міської ради до Кабінету Міністрів 
України, Державної екологічної інспекції України, Міністра Внутрішніх справ 
та Генерального прокурора України. 
 
Доповідає: Федюн О.М. – начальник відділу екологічної безпеки  
(15 хв.) 



18. Про заслуховування інформації начальника Управління патрульної поліції в 
м. Кременчуці департаменту патрульної поліції про стан охорони громадського 
порядку, злочинності та результати діяльності на території м. Кременчука. 
 
Інформує: Деркач В.В. – начальник Управління патрульної поліції  
(10 хв.)      в м. Кременчуці 
 
19. Про заслуховування звітів заступників міського голови. 
 
Доповідають: Пелипенко В.М. – перший заступник міського голови 
(15 хв.)            Неіленко Т.Г. – заступник міського голови – начальник фінансо- 
                                                   вого управління  
                        Декусар В.В. – заступник міського голови 
                        Кравченко Д.В. – заступник міського голови 
                        Усанова О.П. – заступник міського голови 
                        Проценко Р.О. – заступник міського голови 
 
20. Про внесення змін до показників міського бюджету на 2016 рік. 
 
Доповідає: Неіленко Т.Г. – заступник міського голови – начальник фінансового 
(5 хв.)                                     управління 
 
21. Про  затвердження  рішення виконавчого комітету Кременчуцької  міської   
ради від 04.07.2016 № 595. 
 
Доповідає:Воловик М.Л. – начальник КВП «Кременчуцьке міське управління 
(5 хв.)                                    капітального будівництва» 
  
22. Про затвердження Положення про порядок формування та затвердження 
списку присяжних та народних засідателів районних судів міста Кременчука та 
затвердження складу комісії з формування списку присяжних та народних 
засідателів районних судів міста Кременчука. 
 
Доповідає: Мирошніченко В.В. – начальник юридичного управління 
(5 хв.) 
 
23. Про затвердження проміжного ліквідаційного балансу Автозаводської 
районної у місті Кременчуці ради, що ліквідується. 
 
Доповідає: Щербіна О.О. – в.о. начальника управління міського майна 
(5 хв.) 
 
24. Про затвердження статутів окремих комунальних навчальних закладів в 
новій редакції. 
 
Доповідає: Москалик Г.Ф. – директор департаменту освіти 
(5 хв.) 
 



25. Про внесення змін до рішення Кременчуцької міської ради Полтавської 
області від 22 грудня 2015 року «Про затвердження Програми соціального 
забезпечення та соціального захисту населення м. Кременчука «Турбота» на 
2016 рік». 
 
Доповідає: Поляков В.Ю. – директор департаменту праці, соціального захисту 
(5 хв.)                                      населення та питань АТО 
 
26. Про затвердження міської Програми «Надання фінансової допомоги 
кременчуцьким громадським волонтерським організаціям в АТО на 2016-2017 
роки». 
 
Доповідає: Павленко Г.М. – депутат міської ради від фракції «Об’єднання 
(10 хв.)                                    «САМОПОМІЧ» 
 
27. Про внесення змін до рішення Кременчуцької міської ради Полтавської 
області від 22 грудня 2015 року «Про затвердження Програми оздоровлення та 
відпочинку дітей м. Кременчука на 2016 – 2020 роки». 
 
Доповідає: Заводчікова Н.Г. – начальник управління у справах сім'ї, дітей та 
(5 хв.)                                          молоді 
 
28. Про затвердження Програми санітарного очищення міста Кременчука на 
2016 рік. 
 
Доповідає: Москалик І.В. – начальник УЖКГ 
(5 хв.) 
 
29. Про затвердження Програми утримання міських кладовищ м. Кременчука 
на 2016 рік. 
 
Доповідає: Москалик І.В. – начальник УЖКГ 
(5 хв.) 
 
30. Про надання доручення КП «Квартирне управління» брати участь у зборах 
співвласників багатоквартирного будинку від імені Кременчуцької міської ради 
Полтавської області як власника житлових та нежитлових приміщень 
комунальної власності територіальної громади міста Кременчука. 
 
Доповідає: Москалик І.В. – начальник УЖКГ 
(5 хв.) 
 
31. Про надання згоди на передачу житлового будинку № 9 по вул. Гвар-
дійській з балансу КГЖЕП «Автозаводське» на баланс об'єднання 
співвласників багатоквартирного будинку «ГВАРДІЙСЬКА 9». 
 



Доповідає: Москалик І.В. – начальник УЖКГ 
(5 хв.) 
 
32. Про надання згоди на передачу житлового будинку № 26 по вул. Східній з 
балансу КГЖЕП «Автозаводське» на баланс об'єднання співвласників 
багатоквартирного будинку «СХІДНА 26». 
 
Доповідає: Москалик І.В. – начальник УЖКГ 
(5 хв.) 
 
33. Про надання згоди на передачу житлового будинку № 27 по вул. Тараса 
Бульби з балансу КГЖЕП «Автозаводське» на баланс об'єднання співвласників 
багатоквартирного будинку «ТАРАСА БУЛЬБИ 27». 
 
Доповідає: Москалик І.В. – начальник УЖКГ 
(5 хв.) 
 
34. Про надання згоди на передачу житлового будинку № 42 по проспекту Лесі 
Українки з балансу КГЖЕП «Автозаводське» на баланс об'єднання 
співвласників багатоквартирного будинку «ЛЕСІ УКРАЇНКИ Б.42». 
 
Доповідає: Москалик І.В. – начальник УЖКГ 
(5 хв.) 
 
35. Про надання згоди на передачу житлового будинку № 51 по провулку 
Героїв Бреста з балансу КГЖЕП «Автозаводське» на баланс об'єднання 
співвласників багатоквартирного будинку «ГЕРОЇВ БРЕСТУ, 51». 
 
Доповідає: Москалик І.В. – начальник УЖКГ 
(5 хв.) 
 
36. Про надання згоди на передачу житлового будинку № 65 по вул.Троїцькій з 
балансу КГЖЕП «Автозаводське» на баланс об'єднання співвласників 
багатоквартирного будинку 65, ВУЛ.ТРОЇЦЬКА. 
 
Доповідає: Москалик І.В. – начальник УЖКГ 
(5 хв.) 
 
37. Про початок роботи по розробці містобудівної документації міста Кре-
менчука. 
 
Доповідає: Волощенко О.Г. – начальник управління містобудування та архітек- 
(5 хв.)     тури 
 
38. Про надання дозволу на розроблення проектів землеустрою щодо 
відведення земельних ділянок громадянам в м. Кременчуці. 
 



Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
(5 хв.) 
 
39. Про надання дозволу на розроблення технічних документацій із 
землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж земельних ділянок в натурі 
(на місцевості) юридичним та фізичним особам в м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
(5 хв.) 
 
40. Про припинення права користування земельними ділянками. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
(5 хв.) 
 
41. Про передачу земельних ділянок у власність громадянам в м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
(5 хв.) 
 
42. Про надання, вилучення та оформлення земельних ділянок в оренду в               
м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
(5 хв.) 
 
43. Про поновлення договорів оренди земельних ділянок. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
(5 хв.) 
 
44. Про надання земельних ділянок в постійне користування в м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
(5 хв.) 
 
45. Про надання згоди на встановлення земельних сервітутів у м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
(5 хв.) 
 
46. Про внесення змін до рішень органів місцевого самоврядування в                
м. Кременчуці. 
 
 



Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
(5 хв.) 
 
47. Про надання дозволу на проведення експертної грошової оцінки земельної 
ділянки несільськогосподарського призначення для продажу із земель кому-
нальної власності в м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
(5 хв.) 
 
48. Про продаж земельної ділянки несільськогосподарського призначення в                   
м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
(5 хв.) 
 
49. Про внесення змін до рішення Кременчуцької міської ради Полтавської 
області від 23 грудня 2015 року «Про затвердження Програми реалізації 
Основних напрямів земельної реформи на 2016 рік в м. Кременчуці». 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
(5 хв.) 
 
50. Про внесення змін і доповнень до рішення Кременчуцької міської ради від 
22 грудня 2015 року «Про затвердження «Програми охорони довкілля в місті 
Кременчуці на період 2016 – 2020 роки» («Довкілля – 2020»). 
 
Доповідає: Федюн О.М. – начальник відділу екологічної безпеки  
(5 хв.) 
 
51. Про внесення змін до рішення міської ради від 23 лютого 2016 року «Про 
виділення коштів за рахунок залишку бюджетних коштів спеціального фонду 
міського бюджету станом на 01.01.2016 року». 
 
Доповідає: Федюн О.М. – начальник відділу екологічної безпеки  
(5 хв.) 
 
52. Про внесення змін до рішення міської ради від 29 березня 2016 року «Про 
затвердження комплексної програми розвитку комунального медичного 
підприємства «Лікарня Придніпровська» на 2016-2018 роки». 
 
Доповідає: Середа М.В – начальник управління охорони здоров'я 
(5 хв.) 
 
53. Про надання дозволу на розроблення проектів землеустрою щодо 
відведення земельних ділянок в м. Кременчуці. 



Доповідає: Циганова О.О. – заступник начальника управління земельних  
(5 хв.)                                      ресурсів     
 
54. Про зміну цільового призначення земельних ділянок в м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Циганова О.О. – заступник начальника управління земельних  
(5 хв.)                                      ресурсів     
 
55. Про надання згоди на поділ та об'єднання земельних ділянок в м. Кремен-
чуці 
 
Доповідає: Циганова О.О. – заступник начальника управління земельних  
(5 хв.)                                      ресурсів     
 
56. Про закупівлю та передачу матеріально – технічних засобів підрозділам, які 
беруть участь в АТО. 
 
Доповідає: Киричейко С.П. – начальник управління з питань надзвичайних 
(5 хв.)                                         ситуацій та цивільного захисту населення 
 
57. Різне. 
(30 хв.) 
 

Голосували: «за» - 36 
 «утрималось» - 0 
 «проти» - 0 
 «не голосувало» - 2 

(порядок денний затверджено в цілому) 
 
1. СЛУХАЛИ: Депутатський запит щодо підтримки проекту рішення стосовно 

запровадження мораторію на введення в дію з 01 липня 2016 
року підвищених цін і тарифів для населення на житлово-
комунальні послуги в м. Кременчуці. 
Інформувала: Головко В.Д. – депутат міської ради від фракції 

«Рідне місто» 
(депутатський запит зачитано) 

 
ВИРІШИЛИ: підтримати депутатський запит (додається). 
 

Голосували: «за» - 30 
 «утрималось» - 0 
 «проти» - 0 
 «не голосувало» - 7 

 
2. СЛУХАЛИ: Депутатський запит щодо надання роз’яснень стосовно еконо-

мічного обґрунтування та узгодження діючих норм водо-



споживання для потреб населення в м. Кременчуці та 
затвердження у місячний термін норм питного водопостачання 
для населення, зазначених у запиті. 
Інформувала: Гордєєва В.Я. – депутат міської ради від фракції 

«Об’єднання «САМОПОМІЧ» 
(депутатський запит зачитано) 

 
ВИРІШИЛИ: підтримати депутатський запит (додається). 
 

Голосували: «за» - 28 
 «утрималось» - 0 
 «проти» - 1 
 «не голосувало» - 4 
 

Піддубна О.М. – депутат міської ради від фракції УКРОП 
 
 В підтримку депутата міської ради Гордєєвої В.Я. зачитала заяву щодо 
зменшення норм споживання холодної та гарячої води для населення                      
м. Кременчука та попрохала долучити її до депутатського запиту вище 
згаданого депутата. 
 
Піддубна О.М. – депутат міської ради від фракції УКРОП 
 
 Зачитала заяву щодо питання встановлення мораторію на введення в дію 
підвищених цін і тарифів на житлово-комунальні послуги. 
 
3. СЛУХАЛИ: Депутатський запит щодо створення тимчасової контрольної 

комісії ради з метою перевірки формування та процедури 
погодження цін і тарифів на житлово-комунальні послуги в              
м. Кременчуці. 
Інформувала: Піддубна О.М. – депутат міської ради від фракції 

УКРОП 
(депутатський запит зачитано) 

 
ВИРІШИЛИ: підтримати депутатський запит (додається). 
 

Голосували: «за» - 29 
 «утрималось» - 0 
 «проти» - 0 
 «не голосувало» - 8 

 
Піддубна О.М. – депутат міської ради від фракції УКРОП 
 
 Зачитала заяву щодо звіту керівника Кременчуцької місцевої прокуратури 
на пленарному засідані 10 с. 7 скл. та слів міського голови стосовно даного 



звіту. Зауважила, що керівники правоохоронних органів, відповідно до Закону 
України «Про прокуратуру», не звітують перед міською радою, а інформують. 
 
4. СЛУХАЛИ: Депутатський запит щодо відшкодування міським головою 

Малецьким В.О. територіальній громаді міста Кременчука 
грошових коштів.  
Інформувала: Піддубна О.М. – депутат міської ради від фракції 

УКРОП 
(депутатський запит зачитано) 

 
ВИРІШИЛИ: не підтримувати депутатський запит. 
 

Голосували: «за» - 12 
 «утрималось» - 5 
 «проти» - 2 
 «не голосувало» - 17 

                          (поіменне голосування) 
 

(депутат Піддубна О.М. попрохала зарахувати її голос «за», всього           
«за» - 13). 
 
5. СЛУХАЛИ: Депутатський запит про прийняття та направлення звернення до 

Президента України, Кабінету Міністрів України та Верховної 
Ради України щодо внесення змін до Бюджетного кодексу 
України в частині розподілу екологічного податку між 
бюджетами всіх рівнів у рамках реалізації концепції реформу-
вання органів місцевого самоврядування та децентралізації 
влади. 
Інформувала: Піддубна О.М. – депутат міської ради від фракції 

УКРОП 
(депутатський запит зачитано) 

 
ВИРІШИЛИ: підтримати депутатський запит (додається). 
 

Голосували: «за» - 34 
 «утрималось» - 0 
 «проти» - 0 
 «не голосувало» - 4 

 
6. СЛУХАЛИ: Депутатський запит про прийняття та направлення звернення до 

Президента України, Кабінету Міністрів України та Верховної 
Ради України щодо внесення змін до Бюджетного кодексу 
України в частині розподілу акцизного податку на нафто-
продукти між Державним та місцевими бюджетами у рамках 



реалізації концепції реформування органів місцевого самовря-
дування та децентралізації влади. 
Інформувала: Піддубна О.М. – депутат міської ради від фракції 

УКРОП 
(депутатський запит зачитано) 

 
ВИРІШИЛИ: підтримати депутатський запит (додається). 
 

Голосували: «за» - 33 
 «утрималось» - 1 
 «проти» - 0 
 «не голосувало» - 4 

 
Піддубна О.М. – депутат міської ради від фракції УКРОП 
 
 Зачитала заяву щодо безпідставного зняття постійною депутатською 
комісією з питань промисловості, будівництва, підприємницької діяльності, 
побутового, торговельного обслуговування та регуляторної політики (голова 
комісії Шевченко М.І.) на своєму засіданні 15.07.2016 з порядку денного 
питань №№ 16-21 та порушення прав і законних інтересів співвласників 
декількох багатоквартирних будинків. 
 
7. СЛУХАЛИ: Депутатський запит щодо збільшення розміру одноразової 

грошової допомоги мобілізованим учасникам АТО з суми         
1 000 грн. до суми від 3 000 грн. 
Інформувала: Павленко Г.М. – депутат міської ради від фракції 

«Об’єднання «САМОПОМІЧ» 
(депутатський запит зачитано) 

 
ВИРІШИЛИ: підтримати депутатський запит (додається). 
 

Голосували: «за» - 30 
 «утрималось» - 1 
 «проти» - 0 
 «не голосувало» - 6 

 
(депутат Павленко Г.М. попрохала зарахувати її голос «за», всього        

«за» - 31). 
 
8. СЛУХАЛИ: Депутатський запит щодо збільшення кількості безкоштовних 

путівок на оздоровлення дітей учасників бойових дій та 
учасників АТО. 
Інформувала: Павленко Г.М. – депутат міської ради від фракції 

«Об’єднання «САМОПОМІЧ» 
(депутатський запит зачитано) 



ВИРІШИЛИ: підтримати депутатський запит (додається). 
 

Голосували: «за» - 32 
 «утрималось» - 0 
 «проти» - 0 
 «не голосувало» - 6 

 
(депутат Павленко Г.М. попрохала зарахувати її голос «за», всього            

«за» - 33). 
 
9. СЛУХАЛИ: Депутатський запит щодо невиконання у визначений термін 

авторського депутатського запиту, підтриманого 30.06.2016 на 
пленарному засіданні 10 с. 7 скл. стосовно ініціювання перевірки 
уповноваженими органами підприємницької діяльності суб’єктів 
господарювання, які здійснюють сезонні пасажирські переве-
зення до окупованої території Кримського півострова з Кремен-
чука та розповсюджують відповідну рекламну продукцію по 
місту. 
Інформувала: Павленко Г.М. – депутат міської ради від фракції 

«Об’єднання «САМОПОМІЧ» 
(депутатський запит зачитано) 

 
ВИРІШИЛИ: підтримати депутатський запит (додається). 
 

Голосували: «за» - 25 
 «утрималось» - 1 
 «проти» - 1 
 «не голосувало» - 10 

 
(депутат Павленко Г.М. попрохала зарахувати її голос «за», всього          

«за» - 26). 
 
10. СЛУХАЛИ: Депутатський запит про прийняття та направлення звернення 

до Верховної Ради України щодо зменшення тарифів на 
житлово-комунальні послуги та створення і застосування будь-
яких інструментів для пошуку виходу із тарифної кризи.  
(запит належним чином не оформлений та не наданий до 
секретаріату) 

  Інформувала: Павленко Г.М. – депутат міської ради від фракції 
«Об’єднання «САМОПОМІЧ» 

(депутатський запит зачитано) 
 

ВИРІШИЛИ: не підтримувати депутатський запит. 
 

 



Голосували: «за» - 16 
 «утрималось» - 2 
 «проти» - 0 
 «не голосувало» - 17 

 
(депутат Павленко Г.М. попрохала зарахувати її голос «за», всього          

«за» - 17). 
 
11. СЛУХАЛИ: Депутатський запит щодо підтримки звернення Верховної Ради 

України до Всесвятості Варфоломія, Архієпископа Констан-
тинополя і Нового Риму, Вселенського Патріарха стосовно 
надання автокефалії Православній Церкві в Україні; щодо 
перегляду на відповідність чинному законодавству прийнятих 
рішень Кременчуцької міської ради стосовно надання дозволів 
Українській Православній Церкві (Московського патріархату) 
на розроблення технічної документації (проекту) на будів-
ництво у прибережно-захисній смузі р.Дніпро собору в                 
м. Кременчуці. 

  Інформувала: Павленко Г.М. – депутат міської ради від фракції 
«Об’єднання «САМОПОМІЧ» 

(депутатський запит зачитано) 
 

ВИРІШИЛИ: не підтримувати депутатський запит. 
 

Голосували: «за» - 18 
 «утрималось» - 0 
 «проти» - 0 
 «не голосувало» - 10 
(поіменне голосування) 

 
(депутат Павленко Г.М. попрохала зарахувати її голос «за», всього          

«за» - 19). 
 

(Крик і шум у залі) 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Надав пояснення стосовно даного конфлікту. Зауважив, що на наступну 
сесію буде розглядатися питання про проведення процедури громадського 
обговорення відновлення на площі Перемоги храму Української Православної 
Церкви. Запропонував повернутися до голосування по запиту депутата 
Павленко Г.М.  
 
 
 



Голосували: «за» - 15 
 «утрималось» - 0 
 «проти» - 0 
 «не голосувало» - 10 

 
Павленко Г.М. – депутат міської ради від фракції «Об’єднання «САМО-

ПОМІЧ» 
 
 Надала пояснення стосовно свого запиту. Зазначила, що це питання 
моралі, і вона ніяким чином не збиралася йти проти віри людини. Зауважила, 
що громадяни мають бачити і розуміти чим займається та або інша церква. 
 
ВИРІШИЛИ: підтримати депутатський запит (додається). 
 

Голосували: «за» - 21 
 «утрималось» - 2 
 «проти» - 0 
 «не голосувало» - 6 

 
(депутат Павленко Г.М. попрохала зарахувати її голос «за», всього            

«за» - 22). 
 
12. СЛУХАЛИ: Депутатський запит щодо дотримання термінів будівництва 

теплогенеруючих потужностей в мікрорайоні Раківка 
Крюківського району у м. Кременчук. 
Інформував: Плескун О.В. – депутат міської ради від фракції 

«Рідне місто» 
(депутатський запит зачитано) 

 
ВИРІШИЛИ: підтримати депутатський запит (додається). 
 

Голосували: «за» - 28 
 «утрималось» - 0 
 «проти» - 0 
 «не голосувало» - 5 

 
13. СЛУХАЛИ: Депутатський запит щодо вирішення екологічних проблем у 

місті Кременчуці. 
  Інформувала: Павленко Г.М. – депутат міської ради від фракції 

«Об’єднання «САМОПОМІЧ» 
(депутатський запит зачитано) 

 
ВИРІШИЛИ: підтримати депутатський запит (додається). 
 
 
 



Голосували: «за» - 30 
 «утрималось» - 0 
 «проти» - 0 
 «не голосувало» - 4 

 
14. СЛУХАЛИ: Депутатський запит щодо проведення службового розслі-

дування (перевірки) законності дій працівників Державної 
фіскальної служби України в Полтавській області і виконання 
ними службових повноважень під час обшуку на підприємстві 
ТОВ «Телекомунікаційна компанія «ЛІНК ТЕЛЕКОМ» у              
м. Кременчуці. 
Інформував: Порицький М.М. – депутат міської ради від фрак-

ції «Опозиційний блок» 
(депутатський запит зачитано) 

 
ВИРІШИЛИ: підтримати депутатський запит (додається). 
 

Голосували: «за» - 29 
 «утрималось» - 1 
 «проти» - 0 
 «не голосувало» - 3 

 
Таценюк В.Д. – депутат міської ради від фракції «Батьківщина» 
 
 Зачитав заяву щодо створення в районі комплексу «Sport Life» по              
вул. Ковальова міського скверу з можливим розміщенням пляжу на р. Сухий 
Кагамлик.  

Запропонував міському голові продовжити контракт із директором ЗОШ 
№ 2. 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Надав протокольне доручення заступнику міського голови Кравчен-            
ку Д.В. відпрацювати питання, порушене в заяві депутата Таценюка В.Д. 
 
ВИСТУПИЛИ:  
 

Представник батьківського комітету ЗОШ № 2 
 
 Виступила в підтримку директора ЗОШ № 2. Зауважила, що батьківський 
комітет відноситься з довірою та повагою до директора даної школи.  
 
Терещенко Д.Ю. – депутат міської ради від фракції «Опозиційний блок» 
 
 Виступив з приводу конфліктної ситуації, яка склалася навколо ЗОШ           
№ 2. Зазначив, що директор даної школи батьківські кошти витрачала на власні 



потреби та незаконно здавала в оренду приміщення. Попрохав вважати свій 
виступ депутатським запитом. 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Поставив на голосування пропозицію оголосити перерву в роботі сесії до 
14.30 год.  
 
 

Голосували: «за» - 21 
 «утрималось» - 1 
 «проти» - 0 
 «не голосувало» - 2 

  (пропозиція приймається) 
 

Оголошено перерву до 14.30 год.  
 

(Після перерви) 
 

Міський голова запросив депутатів займати місця в залі. 
Зареєструвалось – 25 депутатів. Необхідний кворум для продовження 

роботи сесії є. 
Після реєстрації до зали заходили депутати.  

 
15. СЛУХАЛИ: Про встановлення мораторію (заборони) на введення з 01 

липня 2016 року в дію підвищених цін і тарифів для населення 
на житлово – комунальні послуги в місті Кременчуці. 
Доповідач: Головач О.Л. – голова фракції ВО «Батьківщина» 
Співдоповідач: Головко В.Д. – депутат міської ради від фракції 

«Рідне місто» 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Поставив питання на голосування за основу. 

 
Голосували: «за» - 25 

 «утрималось» - 0 
 «проти» - 0 
 «не голосувало» - 2 

 
ВИСТУПИЛИ: 
 
Терещенко Д.Ю. – депутат міської ради від фракції «Опозиційний блок» 
 
 Висловив свою позицію стосовно даного проекту рішення та зауважив, 
що не буде за нього голосувати. Запропонував створити комісію та розглядати 
кожен тариф окремо. 



Ульянов Р.А. – депутат міської ради від фракції «БЛОК ПЕТРА ПОРОШЕН-
КА «СОЛІДАРНІСТЬ» 

 
 Зауважив, що даний проект рішення є популізмом. Зазначив, що потрібно 
кожен тариф розбирати окремо, необхідно звертатися до Уряду з вимогою 
звернути увагу на соціально незахищені верстви населення, удосконалити 
певним чином соціальний захист тієї чи іншої групи населення. Наголосив на 
тому, що за даний проект рішення голосувати не буде. 
 
Головач О.Л. – депутат міської ради від фракції «Батьківщина» 
(з місця) 
 
 Попрохав депутатів уважно почитати запропонований проект рішення. 
Зазначив, що на даний час у всіх містах України на сесіях затверджується 
подібне рішеня. Подякував фракції «Рідне місто» за підтримку у підготовці 
даного проекту рішення. Зауважив, що починати потрібно із системних реформ 
(підняття заробітної плати, пенсій, соціальних виплат до реально прожиткового 
мінімуму). Попрохав депутатів міської ради підтримати запропонований проект 
рішення. 
 
Іванян Г.М. – депутат міської ради від фракції «Опозиційний блок» 
(з місця) 
 
 Зауважив, що встановлення мораторію – це не компетенція депутатів 
міської ради. Запропонував визначитись міській владі: на які комунальні 
підприємства можна вплинути для того, щоб зменшити ціни. 
 
Павленко Г.М. – депутат міської ради від фракції «Об’єднання «САМОПО-          
(з місця)                   МІЧ» 
 
 Висловила свою позицію стосовно запропонованого проекту рішення та 
зазначила, що потрібно використовувати будь-які інструменти для пошуку 
виходу із тарифної кризи. 
 
Курченко-Гай В.П. – депутат міської ради від фракції «Радикальна партія              
(з місця)                           Олега Ляшка» 
 
 Висловив свою думку стосовно тарифів. 
 
Піддубна О.М. – депутат міської ради від фракції УКРОП 
(з місця) 
 
 Задала запитання розробнику проекту рішення стосовно того, чи не 
призведе встановлення заборони на введення в дію підвищення цін і тарифів на 
житлово-комунальні послуги до боргів мешканців м. Кременчука, хто їх буде 



сплачувати та який механізм реалізації даного рішення. Зачитала наступну 
пропозицію: «населенню встановити ціну за газ, який добувається в Україні, 
адже всі надра в Україні належать народу, згідно Конституції». 
 
Кавунник Д.В. – депутат міської ради від фракції «Радикальна партія Олега            
(з місця)                  Ляшка» 
 
 Висловив свою позицію стосовно даного питання та зауважив, що 
потрібно висловлювати своє невдоволення, щоб люди мали можливість жити 
краще. 
 
Головко В.Д. – депутат міської ради від фракції «Рідне місто» 
(з місця) 
 
 Заявила про те, що фракція «Рідне місто» ніколи не займалася 
популізмом. Зазначила, що питання зменшення тарифів на сьогоднішній день 
надзвичайно важливі. Зауважила, що з приводу даного питання було зібрано 
мільйони підписів та направлено до Уряду для вирішення, але реакції ніякої не 
було. Тому про це потрібно заявляти. 
  
Головач О.Л. – депутат міської ради від фракції «Батьківщина» 
(з місця) 
 
 Ще раз нагадав депутатам міської ради про те, що в країні немає 
системних реформ. Зазначив, що населенню потрібно підняти заробітні плати, 
пенсії, соціальні виплати до реально прожиткового мінімуму. 
 
Бокован М.В. – депутат міської ради від фракції «Поруч» 
(з місця) 
 
 Висловив свою думку стосовно тарифів та запропонував припинити 
обговорення і підтримати запропонований проект рішення. 
 
Плескун О.В. – депутат міської ради від фракції «Рідне місто» 
 
 Попрохав депутатів відкинути політичні амбіції та підтримати даний 
проект рішення. 
 
Роженко О.А. – депутат міської ради від фракції «Рідне місто» 
(з місця) 
 
 Зазначив, що депутати Полтавської обласної ради також прийняли на 
сесії подібне рішення. 
 
 



Іванян Г.М. – депутат міської ради від фракції «Опозиційний блок» 
(з місця) 
 
 Наголосив на тому, що фракція «Опозиційний блок» не проти даного 
проекту рішення, але воно повинно бути юридично правильно оформлено. 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Озвучив пропозицію депутата Павленко Г.М., а саме: 
 1. Внести зміни в рішення міської ради від 26.07.2016 «Про встановлення 
мораторію…» по п. 1 подати в новій редакції: «…переглянути ціну і тарифи для 
населення…» далі по тексту «…в бік зменшення».  
 2. Пункт 2 без змін.  
 3. Звернутися до Президента України, Верховної Ради України, Кабінету 
Міністрів України з вимогою створення і застосування будь-яких інструментів 
для пошуку виходу із тарифної кризи, а саме: 
 - переглянути ціну на газ в бік зменшення, як основної причини 
підвищення тарифів на комунальні послуги; 
 - створити ринок газу; 
 - створити фонд для надання адресної допомоги споживачам послуг для 
проведення заходів енергозбереження та енергоефекивності власного житла; 
 - встановити індивідуальні прилади обліку за рахунок енергогенеруючих 
компаній; 

- провести відповідну індексацію пенсій і заробітних плат; 
4. Вжити всіх необхідних заходів для зменшення тарифів на комунальні 

послуги, як мінімум на 40 % на перехідний період. 
 5. Назву рішення викласти в такій редакції: «Про звернення до 
Президента України, Верховної Ради України, Кабінету Міністрів України 
щодо зменшення цін і тарифів для населення на житлово-комунальні послуги в 
місті Кременчуці». 
 

Голосували: «за» - 9 
 «утрималось» - 6 
 «проти» - 0 
 «не голосувало» - 20 
(пропозиція не приймається) 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Озвучив пропозицію політичної фракції УКРОП, а саме: 
 До п. 1 порядку денного додати наступний абзац: «Населенню встановити 
ціну за газ, який добувається в Україні». 
 
 
 



Голосували: «за» - 19 
 «утрималось» - 2 
 «проти» - 1 
 «не голосувало» - 13 
(пропозиція не приймається) 
(поіменне голосування) 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Озвучив пропозицію депутата Кальченка О.В., а саме: 
 До рішення по встановленню тарифів: виключити пункт 1, 2, пункт 3 
вважати пунктом 1, далі по тексту. 

 
Голосували: «за» - 11 

 «утрималось» - 6 
 «проти» - 0 
 «не голосувало» - 18 
(пропозиція не приймається) 

 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради (додається). 

 
Голосували: «за» - 22 

 «утрималось» - 3 
 «проти» - 2 
 «не голосувало» - 8 
(поіменне голосування) 

 
16. СЛУХАЛИ: Про звернення до Президента України, Кабінету Міністрів 

України та Міністерства оборони України щодо виділення 
коштів на фінансування військової частини А 1546 Збройних 
Сил України та військової частини 3059 Національної гвардії 
України. 
Доповідач: Роженко О.А. – депутат міської ради від фракції 

«Рідне місто» 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Поставив питання на голосування за основу. 

 
Голосували: «за» - 32 

 «утрималось» - 0 
 «проти» - 0 
 «не голосувало» - 4 

 
 



Роженко О.А. – депутат міської ради від політичної фракції «Рідне місто» 
 
 Озвучив зміни до проекту рішення: 
 1. По всьому тексту проекту рішення та звернення звертатися, в тому 
числі, до Президента України. 
 2. Перед 1 абзацом додати ще два абзаци, розширивши посилання на 
нормативні документи. 

3. 2 абзац звернення доповнити наступними словами: «Усвідомлюючи 
складну воєнно-політичну та економічну ситуацію, яка склалася внаслідок 
проведення антитерористичної операції на сході України, з метою підтримання 
високого морального духу особового складу Збройних Сил України, виховання 
у військовослужбовців почуття особистої відповідальності за захист 
Батьківщини,…» і далі за текстом. 
 4.  Після 4 абзацу додати наступні абзаци:  

«Депутати Кременчуцької міської ради і громада міста відмічає 
надзвичайно високий моральний, бойовий дух та патріотизм командирів та 
особового складу військової частини А 1546 Збройних Сил України. 

Але викликає гнів та обурення в якому стані знаходяться більша частина 
будівель та приміщень військової частини А 1546. 

Враховуючи стратегічне значення військової частини А 1546 для 
обороноздатності нашої держави, вважаємо недопустимою ситуацію, яка 
склалась з фінансуванням вказаної військової частини». 

5. В останньому абзаці звернення замість слів «з проханням сприяти у 
питанні фінансування…» читати «з вимогою невідкладного вирішення питання 
фінансування…» і далі за текстом. 

Зауважив, що в даній ситуації, що склалася у військовій частині, потрібно 
не просити, а вимагати негайного вирішення.  
 
Гриценко Ю.В. – секретар міської ради 
 
 Запропонував абзац звернення «Але викликає гнів та обурення в якому 
стані знаходяться більша частина будівель та приміщень військової частини        
А 1546» замінити текстом наступного змісту: «Але викликає занепокоєння стан 
будівель та приміщень військової частини А 1546» і далі за текстом… 
 В абзаці «Враховуючи стратегічне значення військової частини А 1546 
для обороноздатності нашої держави, вважаємо недопустимою ситуацію, яка 
склалась з фінансуванням вказаної військової частини» дописати слова «для 
забезпечення належного стану будівель та споруд». 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Поставив на голосування зміни до проекту рішення, озвучені депутатом 
міської ради Роженком О.А. з урахуванням поправок секретаря міської ради 
Гриценка Ю.В. 
 



Голосували: «за» - 31 
 «утрималось» - 1 
 «проти» - 0 
 «не голосувало» - 6 

                              (пропозиція приймається) 
 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому з урахуванням змін, як рішення 

міської ради (додається). 
 
Голосували: «за» - 37 

 «утрималось» - 0 
 «проти» - 0 
 «не голосувало» - 0 

 
17. СЛУХАЛИ: Про звернення депутатів Кременчуцької міської ради до 

Кабінету Міністрів України, Державної екологічної інспекції 
України, Міністра Внутрішніх справ та Генерального 
прокурора України. 
Доповідач: Федюн О.М. – начальник відділу екологічної 

безпеки  
(доповідь не заслуховувалась) 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Поставив питання на голосування за основу. 

 
Голосували: «за» - 31 

 «утрималось» - 0 
 «проти» - 0 
 «не голосувало» - 5 

 
ВИСТУПИЛИ: 
 
Сідерка Т.А. – депутат міської ради від фракції «Радикальна партія Олега               
(з місця)               Ляшка» 
 
 Зауважила щодо актуальності даного питання. Запропонувала внести 
зміни до п. 2 звернення, а саме: «рекомендувати розглянути та юридично 
зафіксувати зниження показників максимально разових гранично допустимих 
концентрацій забруднених речовин в атмосферному повітрі». 
 

Кальченко О.В. – депутат міської ради від фракції УКРОП 
 
 Висловив свою позицію стосовно даного питання та запропонував 
збільшити фінансування пересувної лабораторії, яка існує на даний час. 
 



Роженко О.А. – депутат міської ради від політичної фракції «Рідне місто» 
(з місця) 
 
 Висловив свою точку зору з приводу роботи пересувної лабораторії. 
Запропонував доповнити проект рішення пунктом наступного змісту: 
«Першому заступнику міського голови Пелипенку В.М. надати на 
затвердження чергової сесії Кременчуцької міської ради програму заходів (дій) 
з метою недопущення перевищення норм шкідливих викидів та забруднення 
атмосферного повітря в м. Кременчуці». 
  
Ульянов Р.А. – депутат міської ради від фракції «БЛОК ПЕТРА ПОРОШЕН-

КА «СОЛІДАРНІСТЬ» 
 
 Зазначив, що постійна депутатська комісія з питань екології, регулювання 
земельних відносин, містобудування та архітектури провела роботу стосовно 
даного питання та запропонувала нову редакцію тексту звернення, який є більш 
жорстким. Визнав роботу відділу екологічної безпеки незадовільною. Зауважив, 
що на законодавчому рівні важелів впливу у міської влади на підприємства, які 
забруднюють атмосферне повітря, немає. Міська влада може лише збирати 
інформацію та надати її до правоохоронних органів для подальших дій. 
 
Піддубна О.М. – депутат міської ради від фракції УКРОП 
 
 Висловила свою позицію стосовно даного звернення. Прокоментувала 
звинувачення, які лунають на адресу трьох підприємств (Кременчуцька ТЕЦ 
ПАТ «Полтаваобленерго», НПЗ, Завод технічного вуглецю). Зачитала інтерв’ю 
кременчуцького завідувача міськрайонного підрозділу лабораторних 
досліджень Василя Товстого. 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Поставив на голосування пропозицію надати слово громадським 
активістам. 

 
Голосували: «за» - 28 

 «утрималось» - 0 
 «проти» - 0 
 «не голосувало» - 8 

 
Бутова Анна – представник групи «За чистий Кременчук» 
 
 Висловила позицію громадських активістів стосовно неприємних запахів 
у місті Кременчуці. 
 
 



Дашко Н.Б. – голова ПОГО «Право на захист» 
 
 Висловила незадоволення стосовно бездіяльності правоохоронних 
органів, прокуратури з приводу даної ситуації. Зазначила, що на м. Кременчук 
припадає 43 % викидів по всій області. Запропонувала створити окрему комісію 
з включенням громадськості; внести зміни та доповнення до Програми 
«Охорона довкілля»; подати звернення до вищих посадових осіб держави в 
іншому тексті; відкрити в Кременчуці філіал Державної екологічної інспекції. 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
  Озвучив інформацію, яка надійшла від Державної екологічної інспекції в 
Полтавській області стосовно отримання згоди на проведення позапланових 
перевірок дотримання вимог природоохоронного законодавства у сфері 
охорони атмосферного повітря ПАТ «Укртатнафта», філії Кременчуцької ТЕЦ 
ПАТ «Полтаваобленерго» та ПАТ «Кременчуцький завод технічного вуглецю» 
та буде розпочато вказані перевірки з 27.07.2016. 
 
Жоган Ю.А. – громадський активіст м. Кременчука 
 
 Зачитав повноваження місцевої влади щодо природоохоронних заходів. 
Висловив своє бачення виходу із даної ситуації. 
 
Макаруша Н.М. – депутат Полтавської обласної ради 
 
 Висловила свою позицію стосовно даного питання та запропонувала дати 
завдання відділу екологічної безпеки виконавчого комітету Кременчуцької 
міської ради підготувати перелік підприємств, які потенційно можуть 
забруднювати атмосферне повітря та погодити його протягом трьох діб з 
головами фракцій та з міськвиконкомом. 
 
Терещенко Д.Ю. – депутат міської ради від фракції «Опозиційний блок» 
 
 Запропонував долучитися депутатам міської ради до даної проблеми та 
підняти це питання на всеукраїнському рівні. 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Озвучив пропозицію депутата Роженка О.А., а саме: 
 Доповнити проект рішення пунктом 2 наступного змісту, відповідно 
змінивши нумерацію: «Першому заступнику міського голови Пелипенку В.М. 
надати на затвердження чергової сесії Кременчуцької міської ради програму 
заході (дій) з метою недопущення перевищення норм шкідливих викидів та 
забруднення атмосферного повітря в м. Кременчуці». 
 



 Голосували: «за» - 31 
    «утрималось» - 0 
    «проти» - 0 
    «не голосувало» - 6 
           (пропозиція приймається) 
           (поіменне голосування) 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Озвучив пропозицію депутатської фракції УКРОП, а саме: 
 І. Пункт 1 проекту рішення викласти в наступній редакції: 
«Підтримати та направити звернення депутатів Кременчуцької міської ради до 
Кабінету Міністрів України та Державної екологічної інспекції України щодо 
здійснення комплексного позапланового контролю за додержанням вимог 
природо-охоронного законодавства підприємствами, які потенційно можуть 
забруднювати повітря». 
 Додати пункти 2, 3, 4 та викласти їх в наступній редакції: 
 2. Відділу екологічної безпеки виконавчого комітету Кременчуцької 
міської ради підготувати перелік підприємств, які потенційно можуть 
забруднювати повітря. 
 3. Протягом 3-х діб відділу екологічної безпеки виконавчого комітету 
Кременчуцької міської ради погодити з головами фракцій  та затвердити 
перелік підприємств, які потенційно можуть забруднювати повітря. 
 4. Затверджений перелік підприємств, які потенційно можуть 
забруднювати повітря додати до «Звернення депутатів Кременчуцької міської 
ради до Кабінету Міністрів України та Державної екологічної інспекції 
України». 
 Відповідно пункт 2 вважати пунктом 5. 
 Відповідно пункт 3 вважати пунктом 6. 
 ІІ. В тексті звернення передостанній абзац: «Депутатський корпус 
Кременчуцької міської ради та представники громадських організацій 
Кременчука звертаються до Вас з вимогою здійснити комплексний 
позаплановий контроль за додержанням вимог природоохоронного 
законодавства ПАТ «Укртатнафта», філією Кременчуцької ТЕЦ ПАТ 
«Полтаваобленерго», ПАТ «Кременчуцький завод технічного вуглецю», 
промивально-пропарювальною станцією ВП «Вагонне депо Кременчук» 
викласти в наступній редакції: «Депутатський корпус Кременчуцької міської 
ради звертається до Вас з вимогою здійснити комплексний позаплановий 
контроль за додержанням вимог природоохоронного законодавства 
підприємствами, які потенційно можуть забруднювати повітря (перелік 
підприємств додається) та перевірити полігони та сміттєзвалища; каналізаційні 
колектори Кременчука; забруднюючі речовини у повітрі від автотранспорту 
(постійне збільшення автотранспорту)». 
 
 



Голосували: «за» - 18 
 «утрималось» - 1 
 «проти» - 2 
 «не голосувало» - 14 
 (пропозиція не приймається) 
 (поіменне голосування) 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Озвучив наступні пропозиції депутатської фракції УКРОП, а саме: 
 І. У 18 абзаці звернення виключити останнє речення «При цьому 
керівництво ПАТ «Укртатнафта» для перешкоджання цій акції та розгону 
активістів вивело на вулиці міста кілька десятків чоловіків, що призвело до 
виникнення заворушень, у припинення яких вимушена була втрутитись 
поліція.». 
 

Голосували: «за» - 15 
 «утрималось» - 1 
 «проти» - 0 
 «не голосувало» - 14 
 (пропозиція не приймається) 

 
 ІІ. Підпункт 3 у 26 абзаці звернення «- вжити заходів до проведення 
комплексної перевірки стану дотримання вимог природоохоронного 
законодавства з боку ПАТ «Укртатанафта», ПАТ «Полтаваобленерго» 
(Кременчуцька ТЕЦ), ПАТ «Кременчуцький завод технічного вуглецю» з 
метою виявлення підприємства, яке здійснює забруднення атмосферного 
повітря та вжити заходів до максимального оприлюднення результатів цієї 
перевірки та вжитих за її наслідками заходів.» виключити та викласти у 
наступній редакції: «- вжити заходів до проведення комплексної перевірки 
стану дотримання вимог природоохоронного законодавства з боку підприємств, 
які потенційно можуть забруднювати повітря та перевірити полігони, 
сміттєзвалища, каналізаційні колектори міста Кременчука, забруднюючі 
речовини у повітрі від автотранспорту (постійне збільшення автотранспорту), в 
тому числі комунальні підприємства з метою виявлення підприємства, яке 
здійснює забруднення атмосферного повітря та вжити заходів до 
максимального оприлюднення результатів цієї перевірки та вжити за її 
наслідками заходів». 
 

Голосували: «за» - 18 
 «утрималось» - 1 
 «проти» - 2 
 «не голосувало» - 11 
 (пропозиція не приймається) 

 



 ІІІ. У 28 абзаці звернення після слів Генерального прокурора України 
речення «забезпечити відкриття кримінального провадження за фактами 
виявленого забруднення атмосферного повітря та забезпечити процесуальне 
керівництво за цими провадженнями з боку досвідчених фахівців прокуратури, 
поставивши їх розслідування на контроль генерального прокурора» 
виключити та викласти у наступній редакції: «встановити підприємство або 
джерело неприємного запаху та відкрити кримінальне провадження щодо 
посадових осіб, відповідальних за джерело неприємного смороду». 

 
Голосували: «за» - 21 

 «утрималось» - 0 
 «проти» - 2 
 «не голосувало» - 8 
 (пропозиція не приймається) 
 (поіменне голосування) 

 
Терещенко Д.Ю. – депутат міської ради від фракції «Опозиційний блок» 
 
 Озвучив свою пропозицію, а саме: 
 Додати наступний пункт: 
 1. Звернутися до депутатів Верховної Ради України (Шаповалов Ю.А., 
Жеваго К.В.) з вимогою ініціювання виїзного засідання профільного комітету 
Верховної Ради з питань екології за обов’язкової участі Міністра екології та 
губернатора Полтавської області в м. Кременчуці та на наступну сесію 
запросити депутатів Верховної Ради України Шаповалова Ю.А. і Жеваго К.В. 
для ознайомлення з ситуацією по екології в м. Кременчуці.  

 
Голосували: «за» - 19 

 «утрималось» - 3 
 «проти» - 0 
 «не голосувало» - 9 
 (пропозиція не приймається) 
 (поіменне голосування) 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Озвучив пропозиції постійної депутатської комісії з питань екології, 
регулювання земельних відносин, містобудування та архітектури (голова 
комісії Ульянов Р.А.): 

- назву проекту рішення викласти в такій редакції «Про звернення 
депутатів Кременчуцької міської ради до Кабінету Міністрів України, 
Державної екологічної інспекції України, Міністра Внутрішніх справ 
та Генерального прокурора України»; 

- у пункті 1 після слів «Кабінету Мінстрів України» замість сполучника 
«та» поставити кому, після слів «Державної екологічної інспекції 



України» доповнити пункт словами «Міністра Внутрішніх справ та 
Генерального прокурора України» і далі за текстом; 

- додаток до проекту рішення викладається в новій редакції. 
 

Голосували: «за» - 21 
 «утрималось» - 2 
 «проти» - 1 
 «не голосувало» - 13 
(поіменне голосування) 

 
 (депутати Сергієнко Т.П. та Шибашов В.В. попрохали зарахувати їх 
голоси «за», всього «за» - 23). 

(пропозиція приймається) 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Озвучив пропозиції депутата Сідерки Т.А., а саме: 
 Внести додатковий пункт до проекту рішення «Про звернення депутатів 
Кременчуцької міської ради до Кабінету Міністрів України та Державної 
екологічної інспекції України» у наступному вигляді: «Рекомендувати 
розглянути та юридично зафіксувати зниження показників максимально 
разових гранично допустимих концентрацій забруднених речовин в 
атмосферному повітрі, що були змінені Постановою Головного державного 
санітарного лікаря України № 18 від 04.06.2010 року». 
 

Голосували: «за» - 26 
 «утрималось» - 0 
 «проти» - 0 
 «не голосувало» - 11 
 (пропозиція приймається) 

 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому з урахуванням змін, як рішення 

міської ради (додається). 
 
Голосували: «за» - 25 

 «утрималось» - 3 
 «проти» - 3 
 «не голосувало» - 6 
 (поіменне голосування) 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Поставив на голосування пропозицію оголосити перерву в роботі сесії до 
18.30 год.  
 



 
Голосували: «за» - 23 

 «утрималось» - 0 
 «проти» - 0 
 «не голосувало» - 8 

  (пропозиція приймається) 
 

Оголошено перерву до 18.30 год.  
 

(Після перерви) 
 

Міський голова запросив депутатів займати місця в залі. 
Зареєструвалось – 22 депутати. Необхідний кворум для продовження 

роботи сесії є. 
Після реєстрації до зали заходили депутати.  

 
18. СЛУХАЛИ: Про заслуховування інформації начальника Управління 

патрульної поліції в м. Кременчуці департаменту патрульної 
поліції про стан охорони громадського порядку, злочинності та 
результати діяльності на території м. Кременчука. 
Інформував: Деркач В.В. – начальник Управління патрульної 

поліції в м. Кременчуці 
(доповідь не заслуховувалась) 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Поставив питання на голосування за основу. 

 

Голосували: «за» - 21 
 «утрималось» - 0 
 «проти» - 0 
 «не голосувало» - 2 

 
 (депутати Лозовик Д.Б. та Головач О.Л. попрохали зарахувати їх голоси 
«за», всього «за» - 23).  
 

Депутати міської ради (Костромінов С.А., Таценюк В.Д., Головко В.Д., 
Іванян Г.М., Курченко-Гай В.П., Плескун О.В., Терещенко К.О., Лозовик Д.Б,, 
Роженко О.А., Погрібний С.М., Прокоп О.Е., Гордєєва В.Я., Сідерка Т.А., 
Піддубна О.М. та ін.) задавали запитання та висловлювали свої пропозиції 
начальнику Управління патрульної поліції Деркачу В.В. 
 
Деркач В.В. – начальник Управління патрульної поліції в м. Кременчуці 
 
 Надавав відповіді на запитання депутатів міської ради. 
 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради (додається). 



Голосували: «за» - 30 
 «утрималось» - 0 
 «проти» - 0 
 «не голосувало» - 2 

 
(депутат Плескун О.В. попрохав зарахувати його голос «за», всього            

«за» - 31).  
 
19. СЛУХАЛИ: Про заслуховування звітів заступників міського голови. 

       Доповідачі: Пелипенко В.М. – перший заступник міського 
голови 

                                                  Неіленко Т.Г. – заступник міського голови – 
начальник фінансового управління  

                           Декусар В.В. –  заступник міського голови 
                           Кравченко Д.В. – заступник міського голови 
                           Усанова О.П. –  заступник міського голови 
                           Проценко Р.О. – заступник міського голови 

(доповіді не заслуховувались) 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Поставив питання на голосування за основу і в цілому. 

 
Голосували: «за» - 21 

 «утрималось» - 3 
 «проти» - 1 
 «не голосувало» - 7 
 (поіменне голосування) 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Поставив на голосування пропозицію повернутися до голосування. 
 

Голосували: «за» - 26 
 «утрималось» - 2 
 «проти» - 0 
 «не голосувало» - 4 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Поставив питання на голосування за основу. 
 

Голосували: «за» - 27 
 «утрималось» - 2 
 «проти» - 0 
 «не голосувало» - 3 



Піддубна О.М. – депутат міської ради від фракції УКРОП 
 
 Висловила свою думку стосовно звітів заступників міського голови. 
Зауважила, що звіти заступників міського голови Кравченка Д.В., Усано-            
вої О.П., Пелипенка В.М., Декусара В.В., Проценка Р.О. є незадовільними. 
 
Гриценко Ю.В. – секретар міської ради 
 
 Зазначив, що всі звіти із кожним заступником міського голови дуже 
плідно відпрацьовувались і на засіданнях постійних депутатських комісій 
розглядалися.  
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Озвучив пропозиції депутатської фракції УКРОП, а саме: 
 - Роботу за 6 місяців 2016 року першого заступника міського голови 
Пелипенка Володимира Михайловича визнати незадовільною.  
 

Голосували: «за» - 3 
 «утрималось» - 4 
 «проти» - 0 
 «не голосувало» - 16 
 (пропозиція не приймається) 

 
 Наступна пропозиція: 
 - Роботу за 6 місяців 2016 року заступника міського голови Проценка 
Руслана Олександровича визнати незадовільною.  

 
Голосували: «за» - 3 

 «утрималось» - 4 
 «проти» - 7 
 «не голосувало» - 15 
 (пропозиція не приймається) 

 
 Наступна пропозиція: 

- Роботу за 6 місяців 2016 року заступника міського голови Кравченка 
Дмитра Васильовича визнати незадовільною.  

 
Голосували: «за» - 3 

 «утрималось» - 1 
 «проти» - 6 
 «не голосувало» - 20 
 (пропозиція не приймається) 
 (поіменне голосування) 
 



Наступна пропозиція: 
- Роботу за 3 місяці 2016 року заступника міського голови Декусара 

Валерія Володимировича визнати незадовільною.  
 
Голосували: «за» - 7 

 «утрималось» - 1 
 «проти» - 5 
 «не голосувало» - 18 
 (пропозиція не приймається) 
 

Наступна пропозиція: 
- Роботу за 6 місяців 2016 року заступника міського голови Усанової 

Ольги Петрівни визнати незадовільною.  
 
Голосували: «за» - 3 

 «утрималось» - 1 
 «проти» - 6 
 «не голосувало» - 20 
 (пропозиція не приймається) 

 
 Депутат Проценко З.В. повідомила про можливість наявності у неї 
потенційного конфлікту інтересів при голосуванні по даному питанню. 
 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради (додається). 

 
Голосували: «за» - 22 

 «утрималось» - 0 
 «проти» - 3 
 «не голосувало» - 7 
 (поіменне голосування) 

 
(депутати Головко В.Д. та Яцина О.О. попрохали зарахувати їх голоси 

«за», всього «за» - 24).  
 
20. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до показників міського бюджету на 2016 рік. 

       Доповідач: Неіленко Т.Г. – заступник міського голови – 
начальник фінансового управління 

(доповідь не заслуховувалась) 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Поставив питання на голосування за основу. 
 
 
 
 



Голосували: «за» - 33 
 «утрималось» - 0 
 «проти» - 0 
 «не голосувало» - 0 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 З метою виконання норм ДБН А.2.2-3.2014 «Склад та зміст проектної 
документації» управління житлово-комунального господарства виконавчого 
комітету Кременчуцької міської ради пропонує внести технічну правку до 
проекту рішення міської ради «Про внесення змін до показників міського 
бюджету на  2016 рік» шляхом внесення змін у розділ «Управління житлово-
комунального господарства Кременчуцької міської ради» - Будівництво 
Додатку 5 до рішення, а саме: 

замість слів «5. Проект та виконання робіт по об'єкту «Облаштування 
перехрестя проспекта Полтавського та вулиці Вільної України світлофорним 
об'єктом» читати «5. Проект та виконання робіт по об'єкту «Улаштування 
(будівництво) світлофорного об'єкта на перехресті проспекту Полтавського та 
вулиці Вільної України». 
 

Голосували: «за» - 33 
 «утрималось» - 0 
 «проти» - 0 
 «не голосувало» - 0 
 (пропозиція приймається) 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Озвучив пропозицію фінансового управління, а саме: 
 В додатку 3: 
 - по головному розпоряднику бюджетних коштів Департаменту освіти 
виконавчого комітету Кременчуцької міської ради Полтавської області 
зменшити поточні видатки по КФК 070101 «Дошкільні заклади освіти» на суму 
1 000 000 грн., з них: «Оплата праці» - 351 380 грн., «Комунальні послуги та 
енергоносії» - 82 346 грн.; 
 - по головному розпоряднику бюджетних коштів Департаменту освіти 
виконавчого комітету Кременчуцької міської ради Полтавської області 
збільшити поточні видатки по КФК 070201 «Загальноосвітні школи» на суму 
1 000 000 грн., з них: «Оплата праці» - 351 380 грн., «Комунальні послуги та 
енергоносії» - 82 346 грн.; 
 - по головному розпоряднику бюджетних коштів Автозаводській 
районній адміністрації виконавчого комітету Кременчуцької міської ради 
зменшити поточні видатки по КФК 090412 «Інші видатки на соціальний захист 
населення» на суму 362 790,00 грн.; 



 - по головному розпоряднику бюджетних коштів Крюківській районній 
адміністрації виконавчого комітету Кременчуцької міської ради зменшити 
поточні видатки по КФК 090412 «Інші видатки на соціальний захист 
населення» на суму 107 880,00 грн.; 
 - по головному розпоряднику бюджетних коштів департаменту праці, 
соціального захисту населення та питань АТО виконавчого комітету 
Кременчуцької міської ради Полтавської області збільшити поточні видатки по 
КФК 090412 «Інші видатки на соціальний захист населення» на суму                  
470 670,00 грн. 
 

Голосували: «за» - 33 
 «утрималось» - 0 
 «проти» - 0 
 «не голосувало» - 0 
 (пропозиція приймається) 

 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому з урахуванням змін, як рішення 

міської ради (додається). 
 
Голосували: «за» - 31 

 «утрималось» - 0 
 «проти» - 0 
 «не голосувало» - 2 

 
21. СЛУХАЛИ: Про затвердження рішення виконавчого комітету Кремен-

чуцької міської ради від 04.07.2016 № 595. 
Доповідач:Воловик М.Л. – начальник КВП «Кременчуцьке 

міське управління капітального 
будівництва» 

(доповідь не заслуховувалась) 
 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради (додається). 

 
Голосували: «за» - 31 

 «утрималось» - 0 
 «проти» - 0 
 «не голосувало» - 2 

 
22. СЛУХАЛИ: Про затвердження Положення про порядок формування та 

затвердження списку присяжних та народних засідателів 
районних судів міста Кременчука та затвердження складу 
комісії з формування списку присяжних та народних 
засідателів районних судів міста Кременчука. 
Доповідач: Мирошніченко В.В. – начальник юридичного 

управління 
(доповідь не заслуховувалась) 



Малецький В.О. – міський голова 
 
 Поставив питання на голосування за основу. 
 

Голосували: «за» - 29 
 «утрималось» - 0 
 «проти» - 0 
 «не голосувало» - 3 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Озвучив пропозицію постійної депутатської комісії з питань екології, 
регулювання земельних відносин, містобудування та архітектури (голова 
комісії Ульянов Р.А.), а саме: 

- з додатку 2 до проекту рішення виключити запропонованих членів 
комісії: голів районних судів та керівників апарату районних судів 
(Гафяк В.М., Дядечко І.І., Гончаренко Д.В., Заїченко О.Г.); 

- включити по одному представнику від кожної політичної фракції. 
 

Голосували: «за» - 29 
 «утрималось» - 0 
 «проти» - 0 
 «не голосувало» - 4 
(пропозиція приймається) 

 
Гриценко Ю.В. – секретар міської ради 
 
 Озвучив список представників депутатських фракцій, які подали свою 
кандидатуру для включення до складу комісії з формування списку присяжних 
та народних засідателів районних судів міста Кременчука: 

- від фракції «Рідне місто» Плескун О.В.; 
- від фракції «БЛОК ПЕТРА ПОРОШЕНКА «СОЛІДАРНІСТЬ»           

Яцина О.О.; 
- від фракції УКРОП Піддубна О.М.; 
- від фракції «Радикальна партія Олега Ляшка» Кавунник Д.В.; 
- від фракції «Поруч» Сергієнко Т.П.; 
- від фракції «Опозиційний блок» Терещенко К.О.; 
- від фракції «Батьківщина» Калашник О.В.; 
- від фракції «Об’єднання «САМОПОМІЧ» Прокоп О.Е. 

 
Голосували: «за» - 27 

 «утрималось» - 0 
 «проти» - 0 
 «не голосувало» - 6 
(пропозиція приймається) 
(поіменне голосування) 



(депутат Іванян Г.М. попрохав зарахувати його голос «за», всього             
«за» - 28). 

 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому з урахуванням змін, як рішення 

міської ради (додається). 
 
Голосували: «за» - 28 

 «утрималось» - 0 
 «проти» - 0 
 «не голосувало» - 4 

 
(депутат Шевченко М.І. попрохав зарахувати його голос «за», всього  

«за» - 29). 
 
23. СЛУХАЛИ: Про затвердження проміжного ліквідаційного балансу Автоза-

водської районної у місті Кременчуці ради, що ліквідується. 
Доповідач: Щербіна О.О. – в.о. начальника управління 

міського майна 
(доповідь не заслуховувалась) 

 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради (додається). 

 
Голосували: «за» - 28 

 «утрималось» - 0 
 «проти» - 0 
 «не голосувало» - 4 

 
24. СЛУХАЛИ: Про затвердження статутів окремих комунальних навчальних 

закладів в новій редакції. 
Доповідач: Москалик Г.Ф. – директор департаменту освіти 

(доповідь не заслуховувалась) 
 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради (додається). 

 
Голосували: «за» - 31 

 «утрималось» - 0 
 «проти» - 0 
 «не голосувало» - 1 

 
25. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до рішення Кременчуцької міської ради 

Полтавської області від 22 грудня 2015 року «Про 
затвердження Програми соціального забезпечення та соціаль-
ного захисту населення м. Кременчука «Турбота» на 2016 рік». 



Доповідач: Поляков В.Ю. – директор департаменту праці, 
соціального захисту населення 
та питань АТО 

(доповідь не заслуховувалась) 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Поставив питання на голосування за основу. 
 

Голосували: «за» - 32 
 «утрималось» - 0 
 «проти» - 0 
 «не голосувало» - 0 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 

 У зв'язку із змінами в фінансуванні (збільшення коштів на матеріальну 
допомогу малозабезпеченим верствам населення, внутрішньо переміщеним 
особам на 470,7 тис. грн.) пропонується внести наступні зміни до проекту 
рішення Кременчуцької міської ради від 26 липня 2016 року «Про внесення 
змін до рішення Кременчуцької міської ради Полтавської області від 22 грудня 
2015 року «Про затвердження Програми соціального забезпечення та 
соціального захисту населення м. Кременчука «Турбота» на 2016 рік»: 

1. Надаємо в новій редакції таблицю «Фінансування в 2016 році Програми 
соціального забезпечення та соціального захисту населення м.Кременчука 
«Турбота» на 2016 рік з міського бюджету» до проекту рішення міської ради 
від 26.07.2016 «Про внесення змін до рішення Кременчуцької міської ради 
Полтавської області від 22 грудня 2015 року «Про затвердження Програми 
соціального забезпечення та соціального захисту населення м. Кременчука 
«Турбота» на 2016 рік»; 

2. Пункт 8 Паспорту Програми викласти в такій редакції: 
«8. Загальний обсяг фінансових ресурсів, передбачених для реалізації 

Програми:  32 718,232  тис.грн.». 
 

Голосували: «за» - 30 
 «утрималось» - 0 
 «проти» - 0 
 «не голосувало» - 2 
(пропозиція приймається) 

 
Малецький В.О. – міський голова 

 
У зв'язку із змінами в фінансуванні, пропонується внести наступні зміни до 

проекту рішення Кременчуцької міської ради від 26 липня 2016 року «Про 
внесення змін до рішення Кременчуцької міської ради Полтавської області від 



22 грудня 2015 року «Про затвердження Програми соціального забезпечення та 
соціального захисту населення м. Кременчука «Турбота» на 2016 рік»: 

1. Надаємо в новій редакції таблицю «Фінансування в 2016 році Програми 
соціального забезпечення та соціального захисту населення м.Кременчука 
«Турбота» на 2016 рік з міського бюджету» до проекту рішення міської ради 
від 26.07.2016 «Про внесення змін до рішення Кременчуцької міської ради 
Полтавської області від 22 грудня 2015 року «Про затвердження Програми 
соціального забезпечення та соціального захисту населення м. Кременчука 
«Турбота» на 2016 рік»; 

2. Пункт 3.41 розділу 3. «Соціальний захист ветеранів всіх категорій, 
інвалідів та осіб з обмеженими фізичними можливостями» Програми 
соціального забезпечення та соціального захисту населення м. Кременчука 
«Турбота» на 2016 рік викласти в новій редакції: 

«3.41. Забезпечити відшкодування інших, передбачених законодавством, 
пільг населенню (компенсація вартості санаторно-курортного лікування 
ветеранам війни, особам, на яких поширюється чинність Закону України "Про 
статус ветеранів війни, гарантії їх соціального захисту", особам, які мають 
особливі заслуги перед Батьківщиною, жертвам нацистських переслідувань та 
реабілітованим громадянам, які стали інвалідами внаслідок репресій або є 
пенсіонерами"; пільговий проїзд один раз на рік  громадянам, які постраждали 
внаслідок Чорнобильської катастрофи, дружинам (чоловікам) та опікунам (на 
час опікунства) дітей померлих громадян, смерть яких пов’язана з 
Чорнобильською катастрофою"; компенсація вартості по проведенню 
капітального ремонту житла ветеранам війни, особам, на яких поширюється 
чинність Закону України "Про статус ветеранів війни, гарантії їх соціального 
захисту", особам, які мають особливі заслуги перед Батьківщиною, жертвам 
нацистських переслідувань та реабілітованим громадянам, які стали інвалідами 
внаслідок репресій або є пенсіонерами"; компенсація витрат по наданню 
телекомунікаційних послуг пільговим категоріям населення м. Кременчука). 
 

2016 рік   
фінансове управління виконавчого комітету 
Кременчуцької міської ради, департамент праці, 
соціального захисту населення та питань АТО 
виконавчого комітету Кременчуцької міської ради, 
управління соціального захисту населення 
Автозаводського та Крюківського районів 
департаменту праці, соціального захисту населення 
та питань АТО виконавчого комітету 
Кременчуцької міської ради Полтавської області»; 

 
3. Пункт 8 Паспорту Програми викласти в такій редакції: 

«8. Загальний обсяг фінансових ресурсів, передбачених для реалізації 
Програми: 32 718,232  тис.грн.». 
 
 



Голосували: «за» - 29 
 «утрималось» - 0 
 «проти» - 0 
 «не голосувало» - 3 
(пропозиція приймається) 

 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому з урахуванням змін, як рішення 

міської ради (додається). 
 
Голосували: «за» - 30 

 «утрималось» - 0 
 «проти» - 0 
 «не голосувало» - 2 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Оголосив перерву в роботі сесії до 10.00 год. 27 липня 2016 року. 
 
 
 


